
Svenska	Fysikersamfundet	
Sektionen	för	partikelfysik
Styrelsesammanträde

Protokoll	Nr	2/98
1998-04-22

Uppkopplade:	Ingemar	Bengtsson,	Ulf	Danielsson	(från	§5),	Tom	Francke,	Tord	Ekelöf,	Vincent
Hedberg,	Sten	Hellman,	Måns	Henningson.

§1

Mötesformalia.

a)	Dagordningen	godkändes.
b)	Sten	Hellman	utsågs	att	justera	dagens	protokoll.

§2

Styrelsens	konstituerande:	Den	nya	styrelsen	konstituerade	sig	enligt	följande:	Ordförande	Sten	Hellman,
vice	ordförande	Torbjörn	Sjöstrand,	kassör	Tom	Francke	och	sekreterare	Ingemar	Bengtsson.

§3	

Delegater	till	Vancouver-konferensen:	Till	denna	konferens	utsåg	styrelsen	åtta	svenska	delegater,
nämligen	Bengt	Lund-Jensen	(KTH	experiment),	Jouko	Mickelsson	(KTH	teori),	Anna	Lipniacka	och
Narendra	Yamdagni	(SU	experiment),	Masahisa	Matsuda	(LU	teori),	Göran	Jarlskog	(LU	experiment),	Per
Salomonson	(CTH)	och	Sven	Kullander	(UU	experiment).
Till	reserver	utsågs	(i	ordning)	Vincent	Hedberg	och	Håkan	Snellman.	Tord	Ekelöf	åker	med	personlig
inbjudan,	och	sektionen	stöder	en	ansökan	om	att	Per	Carlsson	skall	få	deltaga	som	representant	för
Vetenskapsakademin.	

§4	

Informationen	till	sektionens	medlemmar:	Sten	Hellman	åtog	sig	att	ta	hand	om	sektionens	web-sida
(www.physto.se/sektionen),	och	att	komplettera	den	med	utåtriktad	information	till	allmänheten.	Beslöts
att	styrelsemedlemmarna	skall	lämna	alla	elektroniska	gruppaddresser	till	Sten,	och	att	sätta	upp	en	s.k.
``listserver''	som	går	att	prenumerera	på.	Denna	skall	annonseras	med	en	notis	i	Fysik-Aktuellt,	och	kan
användas	för	att	skicka	ut	protokoll,	upprop	o.dyl..

§5

Läget	på	rådet,	extern	information:	Sten	har	haft	ett	samtal	med	Örjan	Skeppstedt	inför	9	juni,	då	rådet
skall	fastlägga	ett	förslag	om	hur	de	stora	besparingskraven	skall	uppfyllas.	Ett	utträde	ur	CERN	är	möjligt
men	inte	sannolikt.	Sten	har	också	fått	ett	brev	från	Fysiksamfundets	ordfÖrande	Anders	Barany,	som
föreslår	att	sektionen	skall	inkomma	med	ett	förslag	till	skrivelse	som	hela	Samfundet	kan	ställa	sig
bakom.	Styrelsen	diskuterade	olika	möjligheter	att	skapa	stöd	för	internationellt	forskningssamarbete	av
CERN-karaktär,	och	om---och	i	så\	fall	hur---sektionen	skall	ta	ställning	till	olika	besparingsmodeller.	Det
beslöts	att	Sten	skall	göra	ett	utkast	till	skrivelse	som	får	cirkulera	elektroniskt	mellan
styrelsemedlemmarna,	att	Sten	och	Tom	skall	kontakta	astronomerna	för	att	höra	deras	inställning,	att
Tord	likaledes	skall	kontakta	synkrotronljusforskarna	och	att	Sten	skall	ta	kontakt	med	Hagströms
utredning	(vilken	kommer	att	bli	föremål	för	en	offentlig	diskussion	på	akademin	den	28	april).	Det	är	som
alltid	viktigt	med	individuell	opinionsbildning.	

§6

Övriga	frågor	fanns	inga.



§7	

Nästa	möte:	Tid	för	nästa	sammanträde	bestämdes	till	onsdag	20	maj	kl.	16.00.	Ulf	ringer	upp.

Vid	protokollet	Justerat	

Ingemar	Bengtsson	Sten	Hellman


